
Preems svar på Båtsams skrivelse ang sjömacken i Karlskrona. 
 
Hej Lars, 
  
Jag har tagit del av er skrivelse till Preem angående en uppgradering av stationen vid Blå port i 
Karlskrona. Jag förstår era behov men dessvärre kommer Preem inte att genomföra dessa åtgärder. 
Vår investeringsbudget är begränsad och vi måste därför prioritera bland möjliga investeringsåtgärder. 
Att utveckla sjömacksverksamheten är inget område som vi prioriterar i dagsläget då det är svårt att få 
tillräckligt lönsamhet inom detta segment. Stationen i Karlskrona är den enda sjömack som vi har kvar i 
vårt nätverk. 
  
Jag önskar er lycka till med verksamheten framöver. Du är välkommen att återkomma till mig om du har 
frågor eller synpunkter.  
  
  
Vänliga hälsningar 
  
Jeanette Öhman 
Avdelningschef Investering och Etablering 
 


